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Protokół Nr XXXVII/10 
-------------------------------------------------------------------- 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 24 września 2010 r.  
w sali konferencyjnej Domu Kultury w Dobrej 

 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Jasiński o godz. 840 

otworzył XXXVII sesję Rady Miejskiej w Dobrej. Powitał zaproszonych gości, 

radnych, przedstawicieli samorządów wiejskich, kierowników jednostek, 

Burmistrza Dobrej – p. Andrzeja Piątkowskiego, z-cę Burmistrza Dobrej – p. 

Jacka Gajewskiego, Sekretarza Dobrej p. Stanisława Stasiaka, Skarbnika 

Dobrej – p. Beatę Kmieć. 

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński stwierdził, że na stan 15 radnych 

Rady Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 11 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1,2 i 3 

do protokołu. 

Protokołowała obrady – Ewa Zasiadczyk – inspektor UM w Dobrej. 

     Następnie wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński przedstawił porządek 

obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Dobrej.  

  

 Porządek obrad. 

1.  Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy samorządu. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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1) przekazania Związkowi Komunalnemu Gmin „Czyste Miasto Czysta 
Gmina” do rekultywacji gminnego składowiska odpadów 

komunalnych- projekt nr XXXVII/260/10  

2) zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa realizowanej przez Bank 

Gospodarstwa Krajowego – projekt nr XXXVII/261/10 

3) zmiany budżetu na rok 2010 – projekt nr XXXVII/262/10 

4) przyjęcia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Dobrej – projekt nr XXXVII/263/10 

 

9.   Informacja burmistrza o przebiegu wykonania budżetu gminy za I 

półrocze 2010r. 

10. Stanowisko Rady Miejskiej w Dobrej w sprawie przedsięwzięcia 

polegającego na wybudowaniu biogazowni na terenie wsi Linne. 

11. Opinia w sprawie celowości realizacji i dofinansowania dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych.   

12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13.  Wolne wnioski. 

14.  Zamknięcie obrad 

 

ad: 1, 2, 3.  

 

Jak wyżej. 

 

ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 

 Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński poinformował, że protokół nr 

XXXVI/10 poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej w dniu 

30.08.2010 r. był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz przed posiedzeniem 

Rady, wszyscy radni mogli zapoznać się z jego treścią i wnieść uwagi. 

 Do otwarcia sesji uwag takich nie zgłoszono i przewodniczący wnioskował 

o przyjęcie „Protokołu nr XXXVI/10” bez odczytywania. Po przeprowadzonym 

głosowaniu przewodniczący stwierdził, że protokół został jednogłośnie przyjęty 

przez Radę tj. na 11 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jego 
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przyjęciem głosowano 11 radnych, nie było głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się. 

 

ad: 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Henryk Gręzicki zapytał dlaczego w sesji nie uczestniczy lekarz Zbigniew 

Miklas. 

 

 Przewodniczący poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych będą udzielone w pkt.10. 

 

 

ad: 6. 

        Sprawy Samorządu 

 

Pan Józef Jałkiewicz  /soł. wsi Januszówka/  zgłosił sprawę oznakowania wsi 

Januszówka. 

Pan Stanisław Sekura (sołt. Zagaju)  zgłosił wniosek oświetlenia wsi  Józefów. 

Pan Jan Światowski  /soł. Stawki/ - poruszył sprawę czyszczenia rzeki Kaczka. 

 

 Przewodniczący poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych będą udzielone w pkt.13. 

 

 

 ad: 7.  

 

Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej. 

 

Burmistrz Dobrej – p. Andrzej Piątkowski przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej za okres 31.08.2010 r. do 23.09.2010 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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ad: 8. 

                                      Podjęcie uchwał  

 

1) przekazania Związkowi Komunalnemu Gmin „Czyste Miasto 

Czysta Gmina” do rekultywacji gminnego składowiska 

odpadów komunalnych- projekt nr XXXVII/260/10  

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, że w latach 2010 – 

2012 istnieje możliwość pozyskania dotacji w wysokości 50% kosztów 

kwalifikowanych z programu priorytetowego Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej „ Zamykanie i rekultywacja składowisk 

odpadów komunalnych”. 

Podstawowym warunkiem udziału w programie jest wymóg zgłoszenia 

składowiska / składowisk o powierzchni powyżej 2 ha. Wobec tego 

uwarunkowania zainteresowane gminy członkowskie Związku Komunalnego 

Gmin „Czyste Miasto, Czysta Gmina” postanowiły upoważnić. Związek do 

złożenia wspólnego wniosku o dotację z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz do realizacji zadania w ich imieniu. 

Związek, na podstawi odrębnej umowy z daną gminą, będzie podmiotem 

realizującym w jej imieniu rekultywację składowisk istniejących na obszarze 

swego działania w miejscowościach: Chrapczew Gmina Dobra, Długa Wieś 

Gmina Stawiszyn, Malanów i Kotwasice Gmina Malanów, Wojciechów i 

Milejów Gmina Kawęczyn, Czepisz-Dziadowice Gmina Brzeziny, Cienia 

Pierwsza Gmina Opatówek. 

W umowie zostaną szczegółowo uwarunkowane warunki finansowania 

niedotowanej części inwestycji, kwestie udostępnienia terenu budowy, 

wzajemne prawa i obowiązku stron umowy – w szczególności 

odpowiedzialność za prowadzenie i rozliczenie inwestycji oraz za osiągniecie 

efektu ekologicznego. 

Warunkiem uzyskania dotacji jest zabezpieczenie środków własnych w 

wysokości 50% kosztów rekultywacji i zamknięcia składowisk, stąd zachodzi 

konieczność podjęcia przez zainteresowane Rady Gmin uchwał intencyjnych 
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w wyżej wymienionych sprawach, stanowiących wymóg formalny 

zabezpieczenia środków własnych na ten cel. 

Zrealizowanie tego zadania na terenie gmin członkowskich Związku 

będzie kluczowym elementem osiągnięcia pełnego efektu ekologicznego w 

Projekcie „Kalisz – gospodarowanie odpadami stałymi”.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 11 

radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 11  

radnych, głosów „przeciw” i „wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XXXVII/260/10 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

  

2) zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa realizowanej przez 

Bank Gospodarstwa Krajowego – projekt nr XXXVII/261/10 

 

   Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił o przedstawienie 

projektu uchwały Skarbnika Dobrej Panią Beatę Kmieć, która poinformowała iż 

postanawia się zaciągnąć w 2010 roku pożyczkę z budżetu państwa 

realizowaną przez Bank Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające 

finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej w wysokości do kwoty 1.712.697,00 zł (słownie: jeden milion 

siedemset dwanaście tysięcy sześćset dziewięćdziesiąt siedem zł 00/100). 

Poinformowała również, iż pożyczkę przeznacza się na sfinansowanie zadań 

inwestycyjnych mieszczących się w umowie o przyznanie pomocy nr 00064-

6921-UM1500093/10 w ramach działania: „Podstawowe usługi dla gospodarstw 
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i ludności wiejskiej” objętego PROW na lata 2007-2013, wraz z aneksami: 

  „Modernizacja stacji uzdatniania wody w Rzymsku” kwota 952.188,00 zł 

, 

  „Budowa kanalizacji sanitarnej z przykanalikami oraz kanalizacji 

deszczowej z wpustami ulicznymi w m. Dobra etap VI część 2” kwota 

481.209,00 zł, 

  „Zakup sprzętu i maszyn: wóz asenizacyjny jednoosobowy o poj. 6 000 

l, ciągnik 85 km z koparka i ładowaczem, kamera inspekcyjna, 

urządzenie o udrażniania sieci kanalizacyjnej, zagęszczarka gruntu” do 

kwoty 241.800,00 zł, 

  „Nadzór inwestorski do kwoty 37.500,00 zł”. 

Poinformowała również, że spłata pożyczki wraz z należnymi odsetkami nastąpi 

w roku 2011 z dochodów własnych budżetu gminy, oraz wyraża się zgodę na 

zabezpieczenie kredytu w formie weksla własnego „in blanco”. 

     

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 11 

radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 11 

radnych, głosów „przeciw” i  „wstrzymujących” – nie było. 

Uchwała Nr XXXVII/261/10 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 
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3) zmiany budżetu na rok 2010 – projekt nr XXXVII/262/10 

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił Wysoką Radę o kwotę 

70.000 zł z przeznaczeniem na dwa zadania tj.: 

- odcinek drogi w Rzymsku – kwota 65.000 zł 

- odcinek drogi w Skęczniewie dot. 110 m- kwota 5.000 zł na opracowanie 

dokumentacji, 

Następnie poprosił o przedstawienie projektu uchwały Skarbnika Dobrej 

Panią Beatę Kmieć, która poinformowała iż: 

- rozdz. 60016 § 6050 zwiększa się o kwotę 70.000 zł, zwiększa się 

dochody zadania zlecone 2.462,00 zł są to środki przeznaczone na spis i ta 

sama kwota pojawią się w wydatkach na zadania zlecone.  

- dokonuję się przeniesienia między § 4010 na § 6060 dot. zakupów 

inwestycyjnych jest to kwota 10.000 zł i dotyczy zakupu pieca dla Przedszkola 

Samorządowego w Dobrej.  

W postanowieniach uchwały dodaje się § 14 w brzmieniu: ustala się łączną 

kwotę gwarancji i poręczeń przez burmistrz  udzielanych w roku budżetowym 

2010 w wysokości 50.000 zł z tego poręczenia do kwoty 50.000 zł 

  

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 11 

radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 11 

radnych, głosów „przeciw” i  „wstrzymujących” – nie było. 

Uchwała Nr XXXVII/262/10 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 
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4) przyjęcia Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Dobrej – projekt nr XXXVII/263/10 

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, iż do końca tego roku 

wszystkie zakłady budżetowe powinny uledz przekształceniom, ale ta sytuacja 

nie dot. naszego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej, 

ponieważ zajmuje się zadaniami, które są przypisane i wynikają dostarczaniu 

wody, kolektora sanitarnego, utrzymania zieleni dopuszcza się możliwość 

utrzymania stadionu. 

Następnie poprosił o przedstawienie projektu uchwały Kierownika 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej Pana Krzysztofa 

Kucharskiego, który poinformował, iż na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. „h’’, 

art. 40 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 

2001 r. Nr 142, poz.1591  późn. zm.), uchwala się statut Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej, w brzmieniu stanowiącym załącznik do 

niniejszej uchwały. Poinformował, iż traci moc statut nadany Uchwałą Nr 

II/10/1992 r. Rady Gminy i Miasta Dobrej z dnia 30 marca 1992 r. w sprawie 

zarządzania działalnością komunalną i nadania działalności jednostce 

budżetowej w Dobrej nowych form organizacyjno prawnych. 

Poinformował również, iż statut ZGKiM w Dobrej składa się z 8 pkt. tj: 

1) postanowienia ogólne 

2) cel i przedmiot zadania 

3) organizacja zakładu 

4) mienie zakładu 

5) zasady finansowania 

6) zarządzanie zakładem 

7) nadzór nad zakładem 

8) postanowienia końcowe 

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 11 

radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 11 

radnych, głosów „przeciw” - i  „wstrzymujące” – nie było  . 
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Uchwała Nr XXXVII/263/10 Rady Miejskiej w Dobrej stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej ogłosił 5 min. Przerwę. 

Wznawiając obrady po przerwie Wiceprzewodniczący przystąpił do realizacji 

dalszego porządku obrad. 

 

ad: 9. 

 

Informacja burmistrza o przebiegu wykonania budżetu gminy za I 

półrocze 2010 r. 

 

Wiceprzewodniczący p. Kazimierz Jasiński przedstawił pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wykonania budżetu za 

I półrocze 2010 roku, która stanowi załącznik Nr 9 do protokółu. 

 

 

ad: 10. 

 

Stanowisko Rady Miejskiej w Dobrej w sprawie przedsięwzięcia 

polegającego na wybudowaniu biogazowni na Tereni wsi Linne. 

 

 Burmistrz Dobrej Pan Andrzej Piątkowski poinformował, iż Rada musi wyrazić 

na piśmie swoja akceptację działań zmierzających do zlokalizowania biogazowni 

w miejscowości Linne. Poinformował również, iż Rada jest zgodna zarówno z 

zobowiązującymi zapisami Studium Kierunków i Uwarunkowań  

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Dobra jak i Planowanymi w projekcie 

opracowanego nowego Studium. Budowa biogazowni oraz późniejsza je 

eksploatacja będzie korzystna dla rozwoju gospodarczego Gminy Dobra na 

różnych płaszczyznach. Producenci rolni otrzymują nowe miejsce zbytu na 

produkty rolne, powstaną miejsca pracy dla mieszkańców, a nowe podatki      

wpłyną do budżetu gminy. Oświadczenie Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 24 

września 2010 roku w sprawie lokalizacji biogazowni w m. Linne stanowi 
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załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

ad: 11. 

Opinia w sprawie celowości realizacji i dofinansowania  dróg   

dojazdowych do gruntów rolnych 

 

 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski powiedział, że wniosek dotyczy 

prowadzenia budowy i przebudowy drogi dojazdowej do gruntów rolnych w 

Gminie Dobra z pozyskanymi środkami finansowymi z Funduszu Ochrony 

Gruntów Rolnych na rok 2011. 

Przedstawił listę gruntowych dróg rolniczych, na które gmina zgłosi wniosek o 

dofinansowanie modernizacji:  

1. z dotychczasowej drogi gruntowej – droga o nawierzchni 

asfaltowej 

a) Ugory – dz. Nr 174 i 189, dł. Zad. 1.200 km 

Dodał, że wnioski dotyczące modernizacji gruntów rolnych w roku 2011 które 

należy złożyć w nieprzekraczalnym terminie do 30.11.2010 r. powinny 

zawierać: 

- wnioskodawcę 

- przedsięwzięcie i przyczyny jego podjęcia 

- rodzaj i rozmiar prac niezbędnych do wykonania 

- termin realizacji przedsięwzięcia 

- koszt szacunkowy wykonania planowanych prac oraz wysokości nakładów na 

1 km w przypadku rekultywacji dróg 

- udział własny w kosztach realizacji przedsięwzięcia, dofinansowanie z FOGR 

nie może przekroczyć 75% wartości wykonanych prac w poszczególnych 

rodzajach robót przyjętych do planu. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław Ignaczak 

oznajmił, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 Również przewodniczący Komisji Socjalno-Społecznej Janusz 

Nowakowski przedłożył pozytywną opinię Komisji. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Kazimierza Jasińskiego zarządził 
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głosowanie nad jej przyjęciem. 

 Opinie zostały przyjęte przez Radę jednogłośnie tj.  na 11 radnych 

obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 11 radnych, 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

 Opinie Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 16 września 2010 roku w sprawie 

potwierdzenia celowości realizacji i dofinansowania modernizacji gruntowych 

dróg rolniczych stanowią załącznik Nr 11 do protokółu. 

 

ad: 11. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Burmistrz udzielił odpowiedzi: 

-jesteśmy umówieni z lekarzem Zbigniewem Miklasem nie mógł się z nami 

spotkać ale będzie na najbliższej sesji. 

- w sprawie znaków drogowych musi powrócić do relacji z Zarządem Dróg, 

ponieważ Starostwo wyczerpała swoje środki na oznakowanie dróg 

powiatowych na ten rok, 

- w sprawie oświetlenia wsi, w pierwszej kolejności wymiana lamp na mniejszą 

moc, natomiast przy każdej wymianie podporządkowane jest oświetlenie. 

- odnośnie czyszczenia Rzeki Kaczka, trzeba spotkać się z rolnikami i podjąć 

działania do których muszą włączyć się samorządy lokalne. 

 

ad: 12 

Wolne wnioski 

R 

 Radny Pan Andrzej Pietrzak zapytał co z kominem na starej kotłowni, 

ponieważ są powieszone na nim anteny i czy gmina otrzymuje z tego tytułu 

jakieś pieniądze. 

Burmistrz Dobrej Pan Andrzej Piątkowski poinformował, że w niedługim czasie 

odbędzie się przetarg na wydzierżawienie tych pomieszczeń. 
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ad: 13. 

Zamknięcie obrad. 

 

W związku z tym, że porządek XXXVI sesji Rady Miejskiej w Dobrej został 

wyczerpany przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki o godz. ….50 

zakończył obrady XXXVII sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w 

obradach. 

 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

(Nagrany przebieg sesji znajduje się w biurze Rady i będzie przechowywany 

przez okres 5 lat). 

    Protokółowała:                                           Przewodniczył: 

                                                                                   Wiceprzewodniczący                         

        I n s p e k t o r                    Rady Miejskiej 

        /-/Ewa Zasiadczyk                              /-/ Kazimierz Jasiński  


